
Referat styremøte

11.08.21 - Lilleheia 22

Tilstede: Audun Aanes-Stranda, Olav Ellingsen, Tommy Elde, Brynjar Berntsen

1. Forberedelse årsmøte
a. Dato for årsmøte bestemt: 07.08 før spillekveld på Folkvang. Brynjar ordner

innkalling som kan gå ut til medlemmene førstkommende tirsdag.
b. Foreløpig årsberetning gjennomgått - skal være klar til distribusjon blant

klubbens medlemmer innen 24.08
c. Valg: Leder og styremedlem (Audun og Silje) er på valg. Valgkomitèen

informeres om dette, samt datoer.
d. Terminliste: Det er få datoer igjen å terminfeste i år, og vanskelig å arrangere

en sammenhengende cup grunnet de rådende omstendigheter.
Klubbmesterskap bør absolutt avholdes - dette settes til 9 kvelder - hele
oktober og november måned. Brynjar lager forslag. Julebukken satt til 15
januar 2022, Brynjar sjekker tilgjengelighet for lokale.

2. Rekruttering
a. Det ble snakket løst og fast om rekruttering. Hvilke gamle medlemmer kan vi

få tilbake til bridgebordet, og hvilke nye kan vi rekruttere? Tiden er overmoden
for nybegynnerkurs, vi jobber med å sondere hvem som kan være kursholder
og når.

3. Diverse
a. Kristian gjør en strålende jobb for klubben med dublering - og fortjener litt mer

enn bare honnør for dette. Styret vedtar at den som står for dublering ikke
skal betale kveldskontingent. Dette er på linje med retningslinjer i lignende
klubber vi kjenner til.
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